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Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling __9__ 
 

Dato 13.04.2023 Deltagere Ann, Tove, Per, Hans og Klaus. 

Inviterede Ann, Per, Hans, Klaus, Tove Fraværende Ingen 

 
 

Emne Uddybning af emnet/beslutning 
 

Ansvarlig 

 
Godkendelse af referat 
fra sidste møde 
 
Siden sidst 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Referatet blev godkendt. 
 

 
1: Renovering 
Bestyrelses har intet hørt fra DOMI Bolig omkring 
renoveringssagen. Det sidste bestyrelsen fik at vide fra 
DOMI Bolig var, at de ville se på det igen hen ad foråret. 
Ann tager fat i Kent for at høre hvor vi står henne. 
 
2: Rengøring af kælderrum  
Hvem skal gøre vores kældergange, kælderskakte samt 
vaskekælderen rene? Er det beboernes opgave eller 
ligger den hos viceværterne eller de grønne folk? Ann 
tager fat i DOMI Bolig for at finde en løsning, for som det 
ser ud nu så bliver det desværre ikke gjort og det har 
betydet, at beboerne selv har været i gang. 
 
3: Rettelser til lejekontrakterne 
Bestyrelsen er blevet gjort opmærksomme på at 
lejekontrakterne ikke er opdateret. Blandt andet står der 
stadigvæk, at beboerne skal rengøre trappeopgangene 
én gang om måneden. Bestyrelsen vil bede DOMI Bolig 
kigge dem igennem således de bliver opdaterede. 
 
4: Emballagecontaineren 
Emballagecontaineren er gået i stykker. De 
gummimanchetter, der dækker hullerne, er gået i 
stykker. Ann tager fat i DOMI Bolig for at høre, om det er 
muligt at få nye manchetter eller der skal en ny container 
til. 
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Beboerhenvendelser 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Eventuelt 
 
 
 
 
 
 
 
 
Næste 
bestyrelsesmøde – 
Hvor og hvornår? 

Fra Ib Grosser 
 
Ib syntes, at vi fortjener noget, der kan bidrage til 
fællesskabet i afdelingen, fordi vi har ventet så mange år 
på at få renoveret vores lejligheder. Når vi er færdige 
med byggeriet foreslår han, at der bliver bygget en 
pavillon i haven som alle beboerne kan benytte og vi kan 
afholde fælles arrangementer i.  
 
Ann forlagde Ibs forslag for bestyrelsen og de erkendte, 
at der er et behov for et fælles rum. Det blev påpeget, at 
vi i renoveringsprojektet har planlagt, at der bliver lavet 
et fællesrum og et toilet i de fælles kælderrum 
(varmerum) der findes under opgang 17. Bestyrelsen 
besluttede, at hvis det fælles kælderrum bliver lavet så 
er der ikke behov for en pavillon i haven. Hvis der ikke 
bliver råd til fællesrummet og toilettet i kælderen, så vil 
bestyrelsen overveje Ibs forslag igen. 
 
Intet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Torsdag d. 01/06-2023 kl. 19.00 hos Per Tvedsborg 

 


